
 

Besluitenlijst Wijkraad Heijplaat (formeel) 
Subtitel Openbare bijeenkomst 
Datum 26-10-2023 
Tijd 19:30 - 22:00 
Locatie De Huiskamer 2.0, Heysekade 1 in Heijplaat 
Voorzitter Jeffrey Kruis 
Toelichting Als u wilt inspreken kunt u dit tot uiterlijk 25 oktober 2023 12.00 uur per 

mail doorgeven via l.vanderspoel@rotterdam.nl. 
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Opening 
De wijkraadvoorzitter meldt dat de rayondirecteur helaas gaat vertrekken. De 
wijkraad krijgt een rol bij de opstelling van het profiel van haar opvolger. 
 
De wijkraad meldt dat de themagroep Maatschappelijke Ontwikkeling voorlopig 
voorgezeten zal worden door Stefano Clarijs. Na verloop van tijd zal Mariska 
van Oostveen hem opvolgen. 
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Vaststelling agenda 
Er worden 2 punten aan de agenda toegevoegd. 
Punt 6 f: Origamicontainer 
Punt 6 g: Inkomende en uitgaande post 
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Inspreekrecht bewoners 
De voorzitter van SV RDM geeft een toelichting op de 2 bewonersinitiatieven, 
die ingediend zijn en vandaag op de agenda staan. 
 
Bewoner 1 heeft zorgen over een vluchtplan voor Heijplaat bij calamiteiten. 
Nagevraagd zal worden of er specifiek voor Heijplaat zo'n plan is. 
 
Bewoner 1 zou graag zien dat de RET bus een andere route rijdt. De wijkraad 
geeft aan dat het zeer onwaarschijnlijk is dat dat gehonoreerd wordt. 
Wel wil men van het Havenbedrijf weten wat het feitelijk draagvermogen van de 
brug is, anders dan de beperking die aangegeven is middels bebording. 
 
Bewoner 1 wil de status weten van het VO Oude Dorp. De voorzitter geeft aan 
dat de wijkraad nog dit jaar nader geïnformeerd wordt door onder andere een 
verkeerskundige over het definitieve plan. Maar dat er geen nieuwe 
inspraakronde komt. 
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Bewoner 1 wil weten waarom er borden staan die waarschuwen voor 
struikelgevaar. Deze zijn geplaatst in het kader van wettelijke 
aansprakelijkheid. 
 
Bewoner 1 wil weten hoe het zit met de hoge bomen, die het Havenbedrijf zou 
vervangen. Zodra er meer over bekend is, zal het Havenbedrijf dit 
communiceren. 
 
Bewoner 2 geeft aan dat bij de kinderboerderij een aantal dieren geen 
beschutting heeft, terwijl dit door de gemeente wel toegezegd zou zijn. 
Stefano Clarijs geeft aan dat dat nooit toegezegd is door de gemeente. Hij is 
meermaals per week aanwezig om te zien of zaken conform afspraak worden 
uitgevoerd. En dat is het geval. De bewoner geeft aan dat zij niet op de hoogte 
was, dat de wijkraad in dit dossier zo actief is, waarvoor waardering wordt 
uitgesproken. 
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Ter besluitvorming: 
 

4.a 
 

Vaststellen besluitenlijst d.d. 21 september 2023 
De besluitenlijst wordt ongewijzigd vastgesteld. 
 

4.b 
 

Medeondertekening ongevraagd advies Veiligheid Vondelingenweg 
Op een eerder verzoek van de wijkraad van Pernis heeft Heijplaat gemeld dat 
onder voorbehoud van de inhoud de wijkraad van Heijplaat aansluit bij een 
ongevraagd advies over de Veiligheid van de Vondelingenweg. De reactie van 
de wijkraad is reeds verzonden aan het gemeentebestuur. De vaststelling 
vandaag is alleen formeel nodig, omdat zo een ieder in de openbaarheid 
kennis kan nemen van hetgeen de wijkraad besloten heeft. 
 

4.c 
 

Medeondertekening ongevraagd advies werkwijze brieven bewoners 
De reactie van de wijkraad is reeds verzonden aan het gemeentebestuur. De 
vaststelling vandaag is alleen formeel nodig, omdat zo een ieder in de 
openbaarheid kennis kan nemen van hetgeen de wijkraad besloten heeft. 
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Ter bespreking: 
 

5.a 
 

Ondertekenen document Bewonersinitiatieven 
In het kader van eventueel bezwaar en beroep over de toekenning danwel 
afwijzing Bewonersinitiatieven wordt door de wijkraadvoorzitter het document 
ondertekend om te borgen dat bij bezwaar/beroep de Juridische afdelingen 
van de Gemeente Rotterdam hiervoor aangewezen zijn. 
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Ter informatie: 
 

6.a 
 

Ter kennisname: participatiebudget t/m september 2023 
Ter kennisname: Participatiebudget t/m september 2023 inclusief 
bewonersinitiatieven, representatie en communicatie 
 

6.b 
 

Beslissing op aanvraag bewonersinitiatief: Oud en Nieuw Feest Sportvereniging 
RDM 
De wijknetwerker adviseert een toekenning. De wijkraad gaat akkoord met dit 
initiatief. 
 

6.c 
 

Beslissing op aanvraag bewonersinitiatief: FIFA Toernooi 
Dit initiatief is voorafgaand aan de aanvraag met de wijknetwerker besproken. 
Zij staat positief hierin en adviseert een toekenning. De wijkraad gaat akkoord 
met dit initiatief 
 

6.d 
 

Beslissing op aanvraag bewonersinitiatief: hanging baskets straatlantaarnpalen 
Dit initiatief wordt jaarlijks gefaciliteerd via een Bewoners Initiatief.  De 
wijknetwerker adviseert een toekenning. 
 
De wijkraad staat positief tegenover dit initiatief en hoopt dat dit voorbeeld 
door velen gevolgd zal worden. Men wil echter eerst een offerte ontvangen 
over wat dit initiatief ongeveer gaat kosten. Nu geen begroting aanleveren bij 
dit initiatief zou eventueel een precedentwerking kunnen hebben. Dit initiatief 
ziet op het voorjaar, dus na navraag door de wijknetwerker naar de kosten 
wordt dit initiatief opnieuw geagendeerd. 
 

6.e 
 

Ombulance in de wijk 
Wil de wijkraad met mensen van de Ombudsman samen op pad gaan met de 
ombulance in de wijk, zoals geïntroduceerd door Marianne van der Anker 
(Ombudsman)? Zo ja, welke data gaat de voorkeur naar uit? 
De wijkraad zou deze graag bij de opening van de wijkhub in de wijk zien. En 
men geeft aan dat hierover wellicht een stukje geschreven kan worden in 
Heijplaat post, zodat iedereen er kennis van kan nemen. 
 

6.f 
 

Origami container 
Er is een offerte gedaan om deze op te knappen en er is financiering gevonden 
onder andere deels uit het budget Kleine Kernen Aanpak. Wel moet er bekeken 
worden hoe het regulier onderhoud gefinancierd moet worden. Omdat het een 
kenmerkend object voor Heijplaat is, stemt de meerderheid van de wijkraad in 
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met het voorstel. Jo Dohmen stemt tegen het voorstel. 
 
Het meerjarig onderhoud van de diverse overige kunstwerken zal verder in de 
themagroepen besproken worden, omdat dan ook de ambtenaren die er bij 
betrokken zijn aanwezig zijn. 
 

6.g 
 

In- en uitgaande Post. 
Alle post, die binnenkomt wordt wekelijks in de weekpost voor de 
wijkraadsleden opgenomen. 
Besloten wordt dat dit een vast agendapunt moet worden op de informele 
vergaderingen. Is er post, die een van de wijkraadsleden wil agenderen, dan 
zullen ze dit tijdig aan de wijkraadcoördinator melden. 
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Rondvraag 
Er wordt nogmaals gevraagd hoe het staat met de bloembakken op de rotonde 
als je Heijplaat in komt. De wijknetwerker zal gevraagd worden dit nogmaals 
onder de aandacht te brengen. Wellicht wil een bedrijf dit sponsoren? 
 
Zodra er groen licht is voor de Nieuwjaarsreceptie dit graag per omgaande aan 
de wijkraad melden. 
 
De wijkraad verzoekt nogmaals te vragen haar alle stukken toe te zenden 
welke geleid hebben tot en ten grondslag liggen aan het besluit van het 
College van Burgemeester en Wethouders om een omgevingsvergunning af te 
geven om een windturbine te plaatsen op het RDM terrein ten behoeve van 
onderzoek en onderwijs, ondanks dat het project in strijd is met de regels van 
het ter plaatse geldende bestemmingsplan. Haast is geboden! De wijkraad wil 
het gehele dossier liefst per ommegaande toegezonden krijgen.  
 
Lysandra Thomas en Jeffrey Kruis zullen samen afstemmen wat er namens de 
wijkraad in Heijplaat post gezet zal gaan worden. Ook de andere 
wijkraadsleden worden verzocht copy aan te leveren. 
 
Jo Dohmen geeft aan niet te willen wachten op de uitkomst van de poll over 
waar de wijkdeeltweewielershubs zouden moeten komen. De overige 
wijkraadsleden willen de poll in het kader van participatie wel afwachten. 
 
In het nieuwe Dorp vinden er vele bestratingswerkzaamheden plaats. De 
voorzitter geeft aan dat de wijkraad graag op korte termijn een 
verkeerscirculatieplan hiervan wil zien, omdat nu totaal onduidelijk is hoe de 
wijk uiteindelijk ontsloten zal worden en voor welke verkeersdeelnemers. 
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Sluiting 
 

 


